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Abstract (en)
A packing and storage container, in particular for knitting machine needles, comprises a thin, flexible piece of material (8) which is folded over a
transversely extending fold edge (9), the two sections (10, 11) located one above the other being connected to one another by connecting means
(16) in the region of opposite longitudinal side edges, forming a pocket (12) having the removal opening (14) at one end face. Arranged on the
bottom wall and/or the top wall are integral, bent-up tabs (18, 19) by means of which the lateral guiding and holding means for the respective needle
package (7) are formed. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Verpackungs- und Aufbewahrungsbehältnis, insbesondere für Strickmaschinennadeln, besteht aus einem dünnen, biegsamen Materialstücl
(8), das um eine querverlaufende Faltkante (9) umgeschlagen ist, wobei die beiden übereinanderliegenden Abschnitte (10, 11) unter Ausbildung
einer an einer Stirnseite die Entnahmeöffnung (14) aufweisenden Tasche (12) durch Verbindungsmittel (16) im Bereiche gegenüberliegender
Längsseitenränder miteinander verbunden sind. An der Boden- und/oder der Deckwand sind angeschnittene hochgebogene Lappen (18, 19)
angeordnet, durch die seitliche Führungs- und Halterungsmittel für das jeweilige Nadelpaket (7) gebildet sind. <IMAGE>
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